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MEDBORGARFÖRSLAG OM ATT BREDDA GÅNGBANA TILL 
CYKELBANA TILL NEDRE ÖSTERMALM 
 

Kommunfullmäktiges beslut 

Ärendet om att bredda gångbanan till nedre Östermalm inarbetas i den 

”fördjupade översiktsplanen för centrum”.  

 

Medborgarförslaget anses därmed vara besvarat. 

_____ 

 

Sammanfattning av ärendet 

Medborgarförslag har inkommit från Jan Ebermark om att bredda gång-

banan till nedre Östermalm, enligt bilaga.  

 

Kommunfullmäktige beslutade 25 november 2013, § 81, att överlämna 

ärendet till kommunstyrelsen för beredning och vidare till kommunfull-

mäktige för beslut senast 16 juni 2014. 

 

Ärendet 

VD Älvsbyns Energi AB har yttrat sig i ärendet. 

 

VD på Älvsbyns Energi AB har tillsammans med miljö- och byggchefen 

tidigare äskat om medel för en trafikutredning innefattande prioritering av 

trafiksäkerhetshöjande åtgärder. Vi har gemensamt identifierat ett 15-tal 

trafikfarliga platser. Medborgarförslaget innefattas inte i dessa platser. 

 

Kommunfullmäktige behöver anslå minst 500 000 kr för att utföra denna 

trafikutredning. Utredningen kan eventuellt utföras inom den anställning 

som blir aktuell i samband med den nyligen utannonserade tjänsten som 

samhällsplanerare inom miljö- och byggkontoret i Älvsbyns kommun. 

 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 14 april 2014, § 43. 

 

Förslag till beslut 

Avslå medborgarförslaget med motivering: 

 

1)  Mindre trafikerade gator och övergångsställen kan användas för att 

cykla från nedre Östermalm till Tärnstigen. Från Tärnstigen till Stor-

gatan är sikten god vid cykling på Östermalmsleden. 



 

 

 

2)  Ekonomiska medel behöver anslås av kommunfullmäktige för tillsätt-

ande av en trafikutredning innefattande prioritering av trafiksäkerhets-

höjande åtgärder inom Älvsbyns tätort.  

 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 

Ärendet om att bredda gångbanan till nedre Östermalm inarbetas i den 

”fördjupade översiktsplanen för centrum”.  

 

Medborgarförslaget anses därmed vara besvarat. 

_____ 

 

Kommunfullmäktige 

Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag och finner att 

kommunfullmäktige bifaller förslaget. 

_____ 
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